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Agenda 

 

16 / 2023 - Samtalemøte med BUR 
Første del av møtet var sammen med barne- og ungdomsrådet (BUR) i 
Misjonssambandet sør. Herfra stilte Anette Espevik, Bjørg Inntjore, Willam Fonn og 
Ellen Straume.  
 

16.1 / 2023 - Forkynnelse/tematikk 

Dette har vært oppe som en sak på BUR-møte nylig. Noe av det som etterlyses er 
mer fokus på omvendelsesforkynnelse og frelsesinnbydelse på møtene.  
 
Vi ønsker en samtale om dette, og om evt. andre tema/sider ved forkynnelsen det 
er spesielt viktig å ha fokus på i møte med ungdom/unge voksne i dag.   
 
I samtalen kommer en inn på at det bør være slik at en ikke forventer at alle på 
møtet er kristne (Spesielt ved besøk til skolene). Det er viktig at en sier at i dag 
kan du få komme til samtale (Med forkynneren, evt. andre som er tilgjengelig for 
forbønn) få samtale om hva det betyr å ta imot Jesus, bli bedt for, dele personlige 
ting og bønneemner.  
 
Vi må løfte frem viktigheten av det å bli bedt for. Det er noe vi alle trenger som 
kristne, og terskelen er dessverre altfor stor i dag. Her må vi våge å få foran, 
ufarliggjøre og gjøre dette til en del av kristenlivet.  
 
I et utenforperspektiv har nok mange et inntrykk av Misjonssambandet som lovisk. 
Det vil si konservativt bibelsyn = lovisk. Fra innsiden er det nok flere i dag som har 
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et inntrykk av at det på ingen måte er slik, og at det gjerne snakkes lite om loven 
(omvendelse)i forhold til evangelie (Nåde/tilgivelse). Vi trenger begge deler.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for innspill og samtale rundt dette viktige temaet. 
Innspillene blir videreformidlet på stabsmøte/forkynnersamling med de ansatte i 
regionen.  
 

16.2 / 2023 - Profilering av skolene i Misjonssambandet 

Det største ungdomsarbeidet vi driver i regionen er knyttet til skolene våre. De har 
til sammen nærmere 500 elever. Både gjennom morgenandakter, møter, 
bibelgruppearbeid og samtaler drives det et særdeles viktig arbeid. 
Rammebetingelsene for skolene har blitt innskjerpet de siste årene, og det skaper 
utfordringer, spesielt der hvor en akkurat nå har mindre elevtall.  
 
Vi ønsker en samtale sammen med BUR om:  
-Hvordan kan vi løfte frem internatskole-arbeidet vårt på en enda bedre måte enn 
i dag? 
-Hvilke kanaler/arenaer er det viktig å være til stede/reklamere på? 
 
Realiteten er at få velger å begynne på en kristen internatskole uten å ha noen 
relasjoner der fra før. Det betyr også at de potensielle søkerne sannsynligvis ligger 
blant venner/bekjente til de som er elever på Kvitsund i dag.  
 
På Drottningborg har man en ordning der 3-4 elever har en liten jobb hvor de 
legger ut bilder på sosiale medier (Fra hverdagen på Borgen) gjennom skoleåret. 
Det skulle vi gjerne fått til også på Kvitsund. En forteller om at han selv valgte å 
begynne der, etter å ha sett gode videoer på Youtube.  
 
Kvitsund har i dag noen som reiser rundt og promoterer skolen. De skal blant 
annet besøke UG i Mandal (Men vi har ikke så mange store ungdomslag i regionene 
hvor dette ellers er aktuelt). En vet dette helt konkret har bidratt til elever dette 
skoleåret.  
 
Det er viktig å få til en ungdommelig markedsføring, og elevene selv er gjerne best 
på dette. Hva med å lage en konkurranse, den som får flest views på en video fra 
skolehverdagen på Kvitsund vinner…?  
 
Tilstedeværelse på arrangement som GetFocused og Impuls er også viktig, det må 
en prioritere.  
 
Vedtak: Regionen vil være med å bidra økonomisk inn mot markedsføring av 
Kvitsund. Det blir gjort konkrete vedtak rundt dette i forbindelse med budsjettet 
for 2024.  

 
 

17 / 2023 - Godkjennelse av innkalling 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=cGijkPg5EEewn6sBQIUDYpYAA5o-&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=aHlAkHkIuUGrI7Nwfr15lJYAMktv&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=o1V3OR-wXUmfRRWTc3f69pYAFPqC&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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18 / 2023 - Orienteringssaker 

18.1 / 2023 - Eierstyremodell for Preg barnehager i Misjonssambandet sør 

Fra 1/1-24 endres navnet på våre barnehager til Preg barnehager og hver enkelt 
barnehage er nå lokale AS under konsernet. Lokal styret erstatter det såkalte 
eierstyret og hvis regionen innstiller de samme personene til styret for to eller 
flere barnehager vil konsernadministrasjonen eller konsernstyret stille med et 
styremedlem i alle fall i startfasen. Det er opp til regionen om vi innstiller de 
samme personene til styret for to eller flere barnehager. (felles styre). 
 
Det kan også tenkes en mellomløsning med at en person er med i flere 
barnehagestyrer, hensikten må være eventuelle synergieffekter. 
 
Felles styre er i utgangspunktet en god ting, med tanke på synergieffekter og 
samarbeid. Samtidig er nok mye av engasjementet for styremedlemmene i dag 
knyttet til en lokal tilknytning til den enkelte barnehage.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen og ber administrasjonen ta med seg 
bemerkningene fra samtalen om denne saken.  
 

18.2 / 2023 - Ansettelsesprosess - Misjonssalen Grimstad 

En er kommet til siste fase av ansettelsesprosessen av ny pastor. Det er gitt tilbud 
om stillingen til en av kandidatene. Vi venter svar fra vedkommende i starten av 
neste uke.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen om ansettelsesprosessen.  
 

18.3 / 2023 - Ansettelsesprosess - Prosjektstilling Vennesla 

Vi har hatt flere møter ang. opprettelse av en prosjektstilling for flerkulturelt 
arbeid i Vennesla. Sentralt i dette har oppstart av en gjenbruksbutikk stått, men 
det er ikke lengre aktuelt. Det gjør det mer usikkert om en kan finne en økonomisk 
bærekraft for prosjektet.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orientering. Her mener en premissene er tydelig 
endret i forhold til hva man tidligere har sagt ja til. Regionledelsen gis mandat til å 
avbryte prosjektet. En evt. videreføring av prosjektet med ny økonomisk 
ramme/grunnlag, tas opp med regionstyret.  
 

18.4 / 2023 - Sak fra Fellesmøte 12/10-23 om skolene våre 

To medlemmer fra regionstyret og regionledelsen møter Kvitsund, sammen med 
representanter fra Misjonssambandet øst og hovedkontoret. Hvem har anledning til 
å stille fra vårt regionstyre, 21. nov. på Fjellhaug? 
 
Vedtak: Njål S. Kristensen og Marit Åsland Ekroll representerer regionstyret fra 
Misjonssambandet sør.  
 
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=UblHnESdukeHARZ5QyRnZpYAM44e&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=L4Pp5sKNG0iGodBdUBDQtZYAHFhP&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=Fx9aeRY66E2kANF64Ha625YAO2sx&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=JBblLON96UO5seggiVH8QpYANwFk&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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19 / 2023 - Økonomi pr. sep-23 og Budsjett 2024 

Resultat pr. sep.—23 
Resultatet pr. sep.-23 viser foreløpig et underskudd på kr. 73.418, men er ikke endelig 
avstemt. Gavene er 1,2 mill. bak budsjett, men misjonsprosjektet fra Drottningborg 
vgs. og DRUS er ikke innbetalt enda og det beløper seg til ca. 1,4 mill. 
Ellers er de totale kostnadene kr. 85.000 høyere enn budsjett, men 79.000 lavere enn 
fjoråret. 
 
Forslag til budsjett for 2024. 
I budsjettforslaget for 2024 er det budsjettert ut fra regnskapstall for de åtte første 
månedene og budsjettall for de fire siste månedene. Det er budsjettert periodisk på 
de fleste konto, ellers lineært. Fra hovedkontoret er regionene bedt om å budsjettere 
med 6% i økte kostnader. 
 
Lønn og ansatte 
Vi får lønnsvekst på 31.000 for 100% stilling. Dette utgjør sannsynlig mellom 4,9% og 
8% i økt lønn avhengig av utgangslønn, en av mine kollegaer har lagt inn ett snitt 
6,4%. Alle ansatte ligger inne i budsjettet med rett lønn fra og med jan. -24. 
 
Gaver-historie 
Gaveinntektene har de siste årene stagnert og summen av lavere inntekter og høyere 
kostnader bidrar til lavere regionbidrag. Vi har i det siste også opplevd økte 
levekostnader i Norge, noe som høst sannsynlig vil påvirke muligheten for hver enkelt 
sin givertjeneste.  
 
Samtidig bidrar Gjenbruken (med stadig økte bidrag) til å opprettholde aktiviteten 
både i Norge og på misjonsfeltene. I økende grad er det også i Gjenbruksbutikkene at 
frivillige gjør en innsats. Det vil dermed ikke være utenkelig at økt innsats på gjenbruk 
vil redusere innsatsen ellers i Misjonssambandet arbeid. 
 
Aktivitet – gaver 
Når vi vet at over 90% av våre inntekter er gaver er det naturlig å ha fokus på hvordan 
vi kan opprettholde disse og helst øke disse. Men kan det tenkes at vi fremover i 
større grad må sette vår lit til inntektene fra Gjenbruken for å opprettholde vår 
aktivitet i Norge og på våre misjonsfelt? Historisk er det foreninger, basarer og 
julemesser som har vært vesentlige gave-arenaer. Vi gav våre gaver til «misjonen». 
Flere er opptatt av hva sin gave blir brukt til for å bli trigget til å gi. 
Misjonssambandet kan utvilsomt blir bedre til å kommunisere konkret om gaver. 
F.eks kan det sies: 
«Sofia» reiser i dag til S-land for å være ett vitne for Jesus, takk for din gave 
«Omar» takker for din gave til sin skolegang 
«Kari» takker for rent vann til seg og sin familie.  
 
I denne saken ble det fra regionstyret side formidlet et ønske om en økning av de 
budsjetterte gaveinntektene. De legges nå omtrent på nivå med inntektene i 2022. 
Dette innebærer fremdeles et betydelig redusert regionbidrag, dvs. ca. 3 mill. i 2024, 
ettersom kostnadene har gått betydelig opp. Det er bra at en har redusert 
kostnadene til honorarer/eksterne talere, noe som ble nevnt til felleskapene i forkant 
av 2023.  
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Det nevnes videre at det bør legges mer trykk på både informasjon om innmelding i 
Trossamfunn (Og de inntektene dette gir til Misjonssambandet) og om vårt forhold til 
givertjeneste. I dag gir en fast giver i Misjonssambandet 833,22 i mnd. i snitt. Det er 
ikke akkurat tiende – som vi gjerne kan løfte frem som en god ting! Det må ikke være 
tabu å snakke om privatøkonomien i et land som vårt, der de fleste av oss har rom 
for å gi ganske mye mer. En gav nok en langt større andel av «kaka» videre før – til 
tross for at de fleste nå har det langt mer romslig.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for fremlagt rapport om økonomien og forslag til budsjett 
for 2024. Budsjettet justeres i henhold til ønsker fra regionstyret, før det sendes til 
hovedkontoret for endelig godkjenning.  
 
 

20 / 2023 - Handlingsplan 

Handlingsplanen for regionen bør være på sakslisten til regionstyret en gang i 
halvåret.  
Hvilke punkt er det vi har fått realisert, hvilke jobbes det med, og hvilke punkt er vi 
enda ikke kommet i gang med?   
 
Vedtak: Saken ble utsatt til neste regionstyremøte.  
 
 

21 / 2023 - Søknad om støtte fra «Norsjømidlene» 

Søknad om støtte til kjøp av snøscooter - Kvitsund Idrettslag 

Bakgrunn 
Kvitsund idrettslag (KVIL) bruker snøscooter hele vinteren igjennom til å kjøre løyper i 
hagen på skolen og på isen som ligger på Sundkilen. Disse løypene brukes i 
kroppsøvingsundervisningen, men også på fritiden av elever, ansatte og bygdas folk. 
Vi kjører løyper fra Kvitsund og inn til Kviteseid. 
 
Ramme 
Vi trenger «ny» da den gamle begynner å slite. Vi har fått 50 000 kr i støtte fra DNB 
stiftelsen og 8000 kr fra kommunene til drift. For å kunne kjøpe en scooter som kan 
vare en stund og som vi slipper å lure på om starter, har vi sett på en pent brukt til 
85 000 kr. Vi får litt igjen for den gamle, men trenger mer støtte og vil søke region sør 
om å støtte oss med inntil 10 000 kr. 

Vedtak: Regionstyret innvilger støtte til kjøp av snøscooter på Kvitsund med 10.000.- i 
henhold til søknaden.  

 
 

22 / 2023 - Høring - Ansatte i forsamlingene 

Vedlagte dokument er tilsendt alle regioner i Misjonsambandet, og det bes om 
tilbakemeldinger både fra regionen og forsamlingene i regionen.   
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=Fq6e6kigBkGMJ0cWTOfh95YAJO3W&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=IU4WVvS0bEWnFKhhGpYSGpYAGCy3&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=DNA9u2TUekGFvT_M9z1q45YABxl8&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4


   
 

Regionstyremøte - budsjett 2024 og samtale med BUR - 31.10.2023  
  6 
  

Vedtak: Regionadministrasjonen bes om å se på konsekvensene de aktuelle 

retningslinjene vil få for forsamlingene i Misjonssambandet sør, og sende regionstyret 

en oversikt over dette. 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=1tUjoXXn8kWQuJIsWfMwjJYABvjh&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4

